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Protokół nr 24/2012 
posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach, 

odbytego w dniu 18 września 2012 r. w godz. od 1530 do 1700  
w sali nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach.  

 
Obecni członkowie Komisji: 

1/ Tadeusz Zamaro  – przewodniczący,  
2/ Krzysztof Ołowniuk  – wiceprzewodniczący,  
3/ Adam Kacprzyk,  
4/ Włodzimierz Marczewski,  
5/ Leszek Perkowski,  
6/ Agnieszka Rzatkowska,  
7/ Stanisław Sieczkowski,  

 

nieobecna Mariola Szczypiń.  
 

 
W posiedzeniu udział wzięli:  

1/ Czesław Renkiewicz   – Prezydent Miasta Suwałk,  
2/ Łukasz Kurzyna   – Zastępca Prezydent Miasta, 
3/ Dariusz Przybysz   – Naczelnik Wydz. „OSGK”,  
4/ Radosław Wysocki   – Naczelnik Wydz. „GR”,  
5/ Teresa Kamińska   – Zastępca Prezesa PEC,  
6/ Zbigniew Walendzewicz  – Prezes Targowisk Miejskich,  
7/ Grzegorz Kochanowicz  – Prezes PWiK, 
8/ Tomasz Łazarski   – Dyrektor ZDiZ, 
9/ Marlena Milewska   – PWiK, 
10/ Wiesława Rurak   – PWiK.    

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
  

Posiedzeniu przewodniczył Tadeusz Zamaro, który powitał zebranych  
i zapytał o uwagi do przesłanego wraz z materiałami porządku posiedzenia. Radni  
nie wnieśli uwag i jednogłośnie przyjęli następujący porządek:  

 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie protokołu nr 23/2012 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 sierpnia 2012 r. 

2. Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Suwałkach Spółka z o. o. 
w 2011 roku.  

3. Informacja z działalności Targowisk Miejskich Spółka z o. o. w Suwałkach w 2011 roku.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego planu rozwoju  
i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 
2010 – 2014.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie miasta Suwałk.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  
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i zagospodarowywania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia strefy 
płatnego parkowania oraz wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych 
na drogach publicznych w strefie i sposobu ich pobierania.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie akcji Agencji 
Rozwoju Regionalnego „ARES” S.A. w Suwałkach.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy („Ulica Innowacyjna”).  

11. Przyjęcie do planu sprzedaŜy działek będących własnością Miasta Suwałki.  

12. Wolne wnioski.  

Ad pkt. 1 – Przyjęcie protokołu nr 23/2012 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 sierpnia 2012 r.  
 

Tadeusz Zamaro poinformował, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Strategii  
i Rozwoju Gospodarczego został sporządzony i zapytał radnych o ewentualne uwagi  
i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty 
przez Komisję. Poinformował równieŜ, iŜ protokół jest do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  
 

Ad pkt. 2 – Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Suwałkach 
Spółka z o. o. w 2011 roku – stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

W dyskusji udział wzięli radni Włodzimierz Marczewski, Leszek Perkowski, Tadeusz 
Zamaro; Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk oraz Łukasz Kurzyna Zastępca 
Prezydenta Miasta.  
 

Radni nie wnieśli uwag do przedłoŜonego materiału, wobec tego Tadeusz Zamaro stwierdził, 
iŜ Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Suwałkach Spółka z o. o. 
w 2011 roku została przyjęta.  
 

Ad pkt. 3 – Informacja z działalności Targowisk Miejskich Spółka z o. o. w Suwałkach  
w 2011 roku – stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

W dyskusji wzięli udział radni Włodzimierz Marczewski, Tadeusz Zamaro; Zbigniew 
Walendzewicz Prezes Targowisk Miejskich; Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk 
oraz Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta.  
 

Radni nie wnieśli uwag do przedłoŜonego materiału, wobec tego Tadeusz Zamaro stwierdził, 
iŜ Informacja z działalności Targowisk Miejskich Spółka z o. o. w Suwałkach w 2011 roku 
została przyjęta.  
 

Ad pkt. 4 – projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa Wodociągów  
i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na lata 2010 – 2014  
– stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

W dyskusji wzięli udział radni Leszek Perkowski, Adam Kacprzyk; Grzegorz Kochanowicz 
Prezes PWiK oraz Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk oraz Łukasz Kurzyna 
Zastępca Prezydenta Miasta.  
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Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego 
planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością na lata 2010 – 2014. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad pkt. 5 – projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie miasta Suwałk – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

W dyskusji wzięli udział radni Włodzimierz Marczewski, Stanisław Sieczkowski, Adam 
Kacprzyk oraz Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk oraz Łukasz Kurzyna Zastępca 
Prezydenta Miasta.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Suwałk. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad pkt. 6 – projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  
i zagospodarowywania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta zreferował projekt uchwały.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowywania tych odpadów w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
Opinia Komisji – stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
Ad pkt. 7 – projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego 
parkowania oraz wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych  
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na drogach publicznych w strefie i sposobu ich pobierania – stanowi załącznik nr 10  
do protokołu. 
 

W dyskusji udział wzięli radni Stanisław Sieczkowski, Adam Kacprzyk, Krzysztof Ołowniuk; 
Tomasz Łazarski Dyrektor ZDiZ; Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk oraz Łukasz 
Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 1 radny. 

 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz wysokości stawek opłat za parkowanie 
pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie i sposobu ich pobierania. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11  do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 – projekt uchwał w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie akcji Agencji Rozwoju 
Regionalnego „ARES” S.A. w Suwałkach – stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 

Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk zreferował projekt uchwały.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody  
na nabycie akcji Agencji Rozwoju Regionalnego „ARES” S.A. w Suwałkach.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Ad pkt. 9 – projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych – stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg  
do kategorii dróg gminnych.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Ad pkt. 10 – projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy („Ulica Innowacyjna”) – 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 

Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk zreferował projekt uchwały.  
 

Wniosków nie zgłoszono.   



5 
 

 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 1 radny. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 
(„Ulica Innowacyjna”).  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 

Ad pkt. 11 – wniosek o przyjęcie do planu sprzedaŜy działek będących własnością Miasta 
Suwałki – stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
 

Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta zreferował wniosek.  
 

Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przyjęcie do planu sprzedaŜy następujące działki 
będące własnością Miasta Suwałki ozn. nr geod.: 21726/24 i 21665/16 o łącznej powierzchni 
0,3438 ha połoŜonych w Suwałkach przy ul. Reja.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 

Ad pkt. 12 – wolne wnioski.  
 

Tadeusz Zamaro zapytał, czy zostały podjęte działania w celu uproszczenia procedur 
administracyjnych związanych ze zgłoszeniem robót na granicy pasa drogowego,  
np. w związku z naprawą ogrodzenia.  
 

Łukasz Kurzyna poinformował, iŜ procedura w została juŜ uproszczona.   
 
Nie było innych głosów w dyskusji. Po wyczerpaniu porządku, Przewodniczący podziękował 
zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie.  

 

Przewodniczący Komisji  
 Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

 Rady Miejskiej w Suwałkach  
 
                  Tadeusz Zamaro  

Protokołowała: 
Ewa Kasjanowicz 
 
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  

 
 
 


